

Fisheries and Oceans Canada / Pêches et Océans Canada
ADDENDUM TWO / ADDENDA DUEX
August 22, 2022 / 22 août 2022
30001930

The Collection, Removal and Disposal of Garbage, Recycling and Organics at the Institute of Ocean Sciences (IOS), Sidney, BC / La collecte, l'enlèvement et l'élimination des déchets, des matières recyclables et des matières organiques pour l'Institut des sciences de la mer (ISM), 9860, chemin West Saanich, Sidney, Colombie-Britannique

ENGLISH

Question #1

I just want to confirm, for the pricing pages, when there is more than one bin listed, are you wanting the total price per pickup for all inventory or the price per pickup per bin? (I.e: 2 Cardboard bins @ XX Each per pickup or 2 Cardboard bins @ XX Total per pickup)?

Response #1

In the case where there is more than one bin under the "Class of Service" heading, please indicate the price per pickup of all of the bins listed. E.g. if it says "3x64 gallon (.32 Cubic Yard) recycling containers on wheels Mixed office paper", please indicate the price to pick up all 3 bins.

Delete

Solicitation Closes / L'invitation prend fin

At /à : 14 :00

ADT (Atlantic Daylight Time) / HAA (Heure Avancée de l'Atlantique)

On / le : August 24, 2022

Insert

Solicitation Closes / L'invitation prend fin

At /à : 14 :00

ADT (Atlantic Daylight Time) / HAA (Heure Avancée de l'Atlantique)

On / le : August 25, 2022

FRANÇAIS

Question #1

Question :

Je veux simplement confirmer que, pour les pages des prix, lorsqu'il y a plus d'un bac répertorié, vous voulez que le prix par ramassage soit indiqué pour l'ensemble des bacs ou par bac? (Par exemple : 2 bacs à cartons par ramassage à XX \$ chacun ou 2 bacs à cartons par ramassage pour un total de XX \$)?

Réponse #1

Dans le cas où il y a plus d'un bac sous la rubrique « Classe de service », veuillez indiquer le prix par ramassage de tous les bacs énumérés. Par exemple, s'il est indiqué « 3 conteneurs de recyclage de papier de bureau mélangé de 64 gallons (0,32 verge cube) sur roues », veuillez indiquer le prix total pour le ramassage des 3 conteneurs.

Supprimer

Solicitation Closes / L'invitation prend fin

At /à : 14 :00

ADT (Atlantic Daylight Time) / HAA (Heure Avancée de l'Atlantique)

On / le : 24 août 2022

Insert

Solicitation Closes / L'invitation prend fin

At /à : 14 :00

ADT (Atlantic Daylight Time) / HAA (Heure Avancée de l'Atlantique)

On / le : 25 août 2022